



BORIS TELLEGEN

CURRENT

12 FÉVRIER > 28 MARS 2015

Backslash Gallery

29, rue Notre-Dame de Nazareth, Paris (FR)

backslashgallery.com

En 2013, l'exposition *Surface* était, du premier au troisième niveau de la galerie parisienne, immaculée de blanc. *Current*, la deuxième exposition du Néerlandais Boris Tellegen chez Backslash, explore la polychromie confrontée à la forte présence du blanc. Assemblages de pièces de bois, collages de papier, l'artiste montre ici plusieurs séries qui incarnent différentes périodes de sa carrière. Il se définit lui-même comme « un architecte du chaos », un chaos minutieusement bâti, selon une maîtrise parfaite de l'assemblage de matériaux. Dans un jeu de reliefs et de perspectives, Boris Tellegen réussit à nous happer vers ce chaos savamment organisé.

In 2013, the *Surface* exhibition, from the first to the third floor at the Parisian gallery, was immaculate in white. *Current*, the second exhibition by the Dutch artist Boris Tellegen at Backslash, explores polychromy in contrast with the strong presence of white. With assemblies of wooden pieces and paper collages, the artist here shows several series that embody various periods in his career. He defines himself as "an architect of chaos", a chaos painstakingly built with a total mastery of material assembly. In an interplay of reliefs and perspectives, Boris Tellegen succeeds in driving us towards this skilfully organised chaos.